
ZAPISNIK sjednice Vijeća roditelja održane 21. svibnja 2019. godine, s početkom u 17 sati. 

 

Dnevni red: 

1. Izmjene i dopune Kurikuluma Škole za 2018./2019. godinu 

2. Izmjene i dopune GPP Škole za 2018./2019. godinu 

3. Razno 

 

Nazočni 

Članovi vijeća roditelja: Jasmina Žalac, Violeta Katmeroska, Branka Ostović, Mirjana Bošnjaković, 

Lorena Buršić, Janja Zubonja, Paulina Banko, Sandra Bančić, Karin Boloković. 

Ostali roditelji: gđa. Sanković 

Predstavnici Škole: Višnja Popović, Karlo Zupičić, Vanja Marković 

 

Ad/1 

Ravnateljica V. Popović informirala je Vijeće roditelja da je bilo potrebno izvršiti dopune kurikuluma u 

dijelu aktivnosti ŠSD Hobotnica, na način da je kurikulum vremenski specificiran po mjesecima. 

Ad/2 Ravnateljica je informirala Vijeće roditelja o izmjenama i dopunama GPP Škole u dijelu priloga – 

Odluke o zaduženju, koje su izmijenjene na način kako je to zatražila prosvjetna inspekcija MZO. 

 

Ad/3  

Predsjednica Vijeća roditelja, L. Buršić, iznijela je prijedlog Vijeća da se medicinski tehničar Niki Kosić 

koji je trenutno na zamjeni zaposli trajno u Školi na mjestu trećeg medicinskog tehničara, budući su 

vrlo zadovoljni njegovim radom. Vijeće roditelja inzistira da Škola zatraži od Osnivača zapošljavanje 

trećeg medicinskog tehničara, zbog povećanih potreba za medicinskom skrbi kod učenika. Škola će 

taj prijedlog prenijeti UO za društvene djelatnosti Grada Pule. Vijeće roditelja predat će navedeni 

zahtjev Školi u pisanom obliku. 

Ravnateljica je informirala Vijeće roditelja  da su problemi s katastarskom česticom, a vezano uz 

izgradnju lifta, riješeni. Postupak izrade projektne dokumentacije je u tijeku. Roditelji su zatražili da 

se istovremeno osigura i izgradnja rampe koja će omogućiti prijelaz iz gornjeg u donji dio dvorišta, 

kako bi svi učenici imali pristup svim dijelovima Škole. Škola će zatražiti izgradnju rampe. 

Članica Vijeća roditelja,  Sandra Bančić, upitala je za mogućnost izvođenja nastave u srednjoj školi u 

jutarnjoj smjeni. Ravnateljica je obrazložila postojanje druge smjene nedostatkom prostora za 

istovremeno izvođenje nastave za sve učenike Škole. Roditelji zahtijevaju da se iznađe način za 

održavanje nastave u jutarnjoj smjeni za sve učenike zbog načina njihova funkcioniranja i teškoća 

koje imaju, posebno s pažnjom i koncentracijom u poslijepodnevnim satima. Inzistiraju da se 

problematika riješi što ranije te da se osiguraju prostorni uvjeti kako bi svi učenici mogli pohađati 

nastavu u jutarnjoj smjeni. 



Ravnateljica je informirala Vijeće roditelja da je Škola dobila status Eko škole te ih je pozvala na 

obilježavanje Dana škole i proslavu stjecanja statusa Međunarodne eko škole.  

Vijeće je informirano da se škola javila na natječaj turske zaklade za izgradnju senzomotornog vrta. 

projekt je odobren i čeka se realizacija. 

Roditelji inzistiraju da se radno mjesto školskog psihologa trajno popuni budući je psihološki rad 

ključan za učenike. Uočeno je znatno poboljšanje funkcioniranju učenika u području razvoja 

samoregulacije i samopouzdanja te nenasilnog rješavanja sukoba od kada Škola ima zaposlenog 

psihologa te roditelji zahtijevaju da se ta vrsta stručnog rada obavezno nastavi i od iduće školske 

godine. 

Predsjednica Vijeća roditelja postavila je upit vezan uz roditelje koji žele da im djeca ide na izlet ali je 

procjena razrednika da je to za njih kontraindicirano. Pedagoginja Vanja Marković pojasnila je da je 

takva odluka razrednika rezultat isključivo stručne procjene i da vodimo računa samo o najboljem 

interesu djeteta. Ukoliko je opservacija pokazala da na pojedinog učenika zbog njegovih senzornih i 

drugih osobitosti vanučioničke aktivnosti djeluju stresno i traumatično, taj će učenik biti oslobođen 

vanučioničke nastave. S istim se složio i dio roditelja koji je iznio svoja iskustva stečena u pratnji 

učenika na školske izlete. 

 

Završeno u 18.15 sati 

 

Zapisnik vodila: 

Vanja Marković 

 

Predsjednica Vijeća roditelja: 

Lorena Buršić 

 

 

 


